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Ärende 

 

Styrelsemöte Föreningen Lillängshamnen 

Datum 

 

2017-10-18 

Plats 

 

Klubblokalen 

Deltagare 

 

Leif, Thomas, Jerry, Göran, Göte, Kalle, Bo, Ulf, Gunnar 

För kännedom 

 

 

 

 

Styrelsemöte 

 

 

1 Godkännande av kallelse 

 

2 Protokolljusterare  

Göran Olsson 

 

3 Föregående protokoll 

Gicks ej igenom pga avsaknad av utskrift 

 

4 Ekonomi 

Vi har drygt 340kkr i kassan och föreningens ekonomi är god 

Nya utgifter i år är årsavgiften till Svenska båtunionen på 22000kr 

Fakturering för båtlyft och uppställningsplatser kommer ske i december månad 

Beslut togs på mötet att köpa in en begagnad båtflotte till föreningen 

 

 

5 Sammnfattning säsong 2017 

1. två stölder under säsongen, verktyg ur båt och 1 st båtkärra 

2. antal stöldanmälningar har gått från170 till 20 i år, båtsamverkan och polisarbete en stor bidragande orsak 

3. båtvakten fungerat bra i år, 4 stycken uteblivna har fakturerats och rondering i området har blivit bättre 

med ronderingsverktyget 

4. en lugn sommar dels pga det blåsiga vädret, kvarstår en del problem med betalning av husbilsägare 

5. landgångar mm har krävt en hel del underhållsarbete pga vattennivån 

6. skräptunnor som saknar lock orsakar mkt nedsmutsning av fåglar som drar ut skräpet 

7. några ägarbyten på båtplatser har skett under året 

8. arrende och skötselavtal måste tas upp med kommunen, skötselområdet kräver mkt mer idag efter att 

promenadstråket byggs ut 
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6 Ronderingssystem 

Problem med idrifttagningen, därefter har det fungerar mkt bra. Stickprov på rondering har skett och ingen 

avvikelse finns att rapportera 

 

 

7 Göra hamnen vinterklar 

Sista vecka i oktober kommer vi stänga av vatten och ström på bryggorna 

 

 

8 Parkering 

parkeringsfrågan har fungerat mkt bra med dom nya uppställningsplatserna (inga klagomål) 

 

 

9 Flotten 

Styrelsen tog beslut på mötet 18/10 att köpa den begagnade flotten, ska kompletteras med räcke och lyftbalk 

Båtmotorn ska från nästa år sitta permanent på flotten, ev skickar vi motorn på service inför nästa säsong 

 

 

10 Belysning bryggor 

Vi kommer att se över antal raster/bländskydd i nuvarande belysningsstolpar och byta ut nuvarande lampor 

till 50W med vitt sken 

 

 

11 Flytbryggan 

Inför nästa säsong ska flytbryggan vid sjösättningsrampen få nytt virke, vi kan lyfta upp bryggan med 

kranen och lägga den på marken för att underlätta snickeriarbetet 

 

 

12  Övrigt 

1. Finns båtar bakom båthusen som inte kommit i sjön (mumin), faktureras? 

2. problem med att båtkärror ställs upp vid bensindepån, kan vi spärra av på nåt sätt? 

3. Mailadress medlemmar, idag har vi ca 100st registrerade, vi behöver få in fler. Göran-Kalle fixar utskick 

till medlemmarna 

4. finns behov och utrymme att öka antal uppställningsplatser bakom båthusen?  

 

 

 

Sekreterare                                                  Ordförande                          Protokolljusterare 

                         

Thomas Mithander                                     Leif Alfredsson                    Göran Olsson 
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